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Gümüşhane Kültür Merkezi Salonu’nda gerçekleştirilen toplantıya Vali Aydın
Baruş, ilgili kurum müdürleri, okul müdürleri, öğretmenler, okul aile birliği
başkanlarıyla köy ve mahalle muhtarları katıldı.
Toplantıda İl Emniyet Müdürlüğü’nün ilgili birimleri tarafından, uyuşturucu
madde bağımlılığı, aile içi ve kadına şiddet, KADES, dolandırıcılık, SİBERAY
faaliyetleri hakkında bilgi verildi.
Programda konuşan Vali Aydın Baruş, benzer bir toplantının üniversitede de
yapılacağını belirterek, vatandaşların can ve mal güvenliğini tehdit eden, risk
altına atan her konuda toplumla birlikte mücadele etmek ve bu mücadeleyi
yaparken de geleceği düşünerek özellikle gençlere, çocuklara yönelik koruyucu
tedbirler almanın herkesin ortak görevi olduğunu söyledi.
Devletin en temel görevlerinden birisinin vatandaşların can ve mal güvenliğini
temin etmek olduğunu kaydeden Vali Baruş, sanal bahis, kumar gibi tehditlerin
yanında aile içi ve kadına yönelik şiddet konusuna da dikkat çekerek, “Hem Sayın
Cumhurbaşkanımızın hem de İçişleri Bakanlığımızın üzerinde durduğu bir nokta
aile içi ve kadına yönelik şiddet. Maalesef o kadar farkındalık çalışmalarına
rağmen, bilgilendirme çalışmalarına rağmen şiddet olaylarında azalma da olsa,
Gümüşhane’de devam ettiğini görüyoruz. Bundan da üzüntü duyuyoruz. Bunların
önüne mümkün olduğunca geçebilmek de toplumsal farkındalıkla mümkün. Aile
fertleri olarak, anne babalar olarak ve çevremizde olan olaylara duyarlı
şahıslar, kişiler olarak bizlerin üzerine düşen vazifeler olduğunu hiçbir zaman
unutmamalıyız” dedi.
“Uyuşturucu madde bağımlılığı bütün geleceğimizi tehdit ediyor”
Uyuşturucuyla mücadelede toplumla birlikte hareket edilerek el birliğiyle
mücadele edilmesi gerektiğinin altını çizen Vali Baruş, “Uyuşturucu madde
bağımlılığı bütün geleceğimizi tehdit ediyor. Sadece aileleri değil,
gençlerimizi, çocuklarımızı, yetişkinleri, herkesi tehdit ediyor. Gelecekte Türk
toplumu için en önemli risklerden biri ne diye soracak olursanız benim görüşüme
göre uyuşturucu madde kullanımının yaygınlaşmasıdır. Diğer alışkanlıklarda



kurtulma ihtimalimiz uyuşturucu madde kullanımına göre biraz daha kolaydır. Ama
uyuşturucu madde bağımlılığından kurtulmak öyle zor bir süreç ki bir kere bu
batakta saplanan insanlar, bu zehrin ağına düşen insanlar çabaladıkça bataklığın
içerisine sürüklenebiliyorlar, daha çok batabiliyorlar. Onun için bu şahısların
çabasıyla, kendi bireysel uğraşlarıyla veya aile fertlerinin kendi çocuklarının
elinden tutarak mücadele etmesiyle çözülebilecek bir mesele değil. Tam olarak
bir toplumsal duyarlılıkla, el birliğiyle ortaklaşa çözülebilecek bir mesele. Bu
tehdidin önüne geçmek hepimizin ortak sorumluluğu olması gerekir” diye konuştu.
“Lütfen farkında olalım. Önümüzde çok büyük bir tehlike var”
Bu anlamda salonda bulunan herkesten “En iyi narkotik polisi anne”, UYUMA ve
NARVAS projelerine destek olmasını isteyen Vali Baruş, “Anneler aile içerisinde
olan biten her şeyi bilir, her şeyi duyar. Annelerin bu işin farkında olması,
bilincinde olması ve sadece kendi çocuklarının değil, komşularının çocuklarının
böyle bir tehlike altına düştüğünü hissedebilme, görebilme kabiliyeti son derece
önem taşıyor. Bunda da kadınlarımıza güveniyoruz, annelerimize güveniyoruz.
Lütfen farkında olalım. Önümüzde öyle büyük bir tehlike var ki her gün
duyuyorsunuz toplumun içerisinde, tanıdıklarımız arasında, komşularımızın
çocukları arasında, gençler arasında bu uyuşturucu madde kullanıldığına dair
haberleri alıyoruz. Bunlar bizi üzüyor. Bu bağımlılığın içerisine, ağına
düştükten sonra bu işten kurtulması çok çok zor. Tedavi süreci, rehabilitasyon
süreci o kadar uzun, o kadar zahmetli ki buna şahit olmak istiyorsanız,
gerçekten bu madde bağımlılığı noktasında zarar görmüş insanların ailelerine
sorun. Anne babalarına sorun gençlerin. Ne sıkıntılar çektiklerini. Kapısını
kilitlemeden uyuyamayan anne babalara sorun. Kendi evladının saldırısından emin
olamadığı için gece mutlaka kapısını kilitlemeden uyumayan ve her gün ağlayarak
kolluk birimlerine gelen, bizlere gelen anneleri, babaları görmemiz lazım. Nasıl
ki sağlam insan, hasta insanın halinden anlaması için hastaneyi ziyaret etmesi
lazım işte bu bağımlılığa düşmeyen şanslı insanlar olarak, şanslı aileler olarak
da bizim bu tehlikeye maruz kalmış ve bunun sıkıntısını çeken ailelere de kulak
vermemiz, dinlememiz lazım ki önümüzdeki tehlikenin büyüklüğünü daha iyi idrak
edelim” ifadelerini kullandı.
“Hepimiz duyarlı olacağız, farkında olacağız ve bu geleceğimizi tehdit eden bu
belanın önüne hep birlikte geçeceğiz”
Tehlikenin herkes için var olduğunun altını çizen Vali Baruş, “Tehlike
yetişkinler için de var, çocuklar için, gençler için, toplumun her kesimi için
de var. Madde kullanımının küçük yaş gruplarına inmeye başlaması özellikle büyük
şehirlerde bizi çok endişeye sevk eden bir durum. Gümüşhane olarak gerekli
mücadeleyi kolluk birimlerimiz olarak veriyoruz ama kolluk birimlerimize
vatandaşlarımız yardımcı olmazsa, ihbarları zamanında yapmazsa, çevresindeki
tehlikelere dikkat çekerek oraya müdahale etmesi gereken makamlara bilgi
vermezse işimiz çok zor. Onun için hepimiz duyarlı olacağız, farkında olacağız
ve bu geleceğimizi tehdit eden bu belanın önüne hep birlikte geçeceğiz”
ifadelerini kullandı.
“Birlikte çalıştığımızda bu başarıyı elde edebiliriz”
Bağımlılıkların önüne geçmenin herkesin ortak görevi olduğunu yineleyen Vali
Baruş, konuşmasını şöyle sonlandırdı: “Okul aile birliği başkanları,
toplantılarda öğrenci velilerimizin aydınlatılmasını istediği konular varsa
lütfen emniyetimizle iletişime geçsinler, onlar gerekli yardımı yapacaklardır.
Yine başka konularla ilgili, çocuklarımızın ve gençlerimizin sağlığını tehdit
eden onları bağımlı hale getirme tehlikesi olan konularla ilgili de sağlık
müdürlüğümüze, milli eğitim müdürlüğümüzden destek isterlerse çok memnun oluruz.
Biz sizlere hizmet için varız bunu hiçbir zaman unutmayın. Ama birlikte
çalıştığımızda bu başarıyı elde edebiliriz. Bu konuda iş birliğinize her zaman



açığız. Muhtarlarımıza da bilhassa teşekkür ediyorum, onlar da toplumun önder
kişileri. Toplumu erken zamanda uyarma anlamında önemli görevleri olan insanlar.
Bu toplumsal görevimizi ihmal etmediğimiz zaman bu tehlikelerden korumuş oluruz.
Hem şahsi olarak hem toplum olarak tehlikelerden uzak kalmak, risklerin önüne
geçmek hepimizin görevi.”
Kaynak: Gümüşhane Valiliği – 12.11.2024


